
 
 
 
Voorzitter, 
 
De fractie van het CDA heeft tijdens het Politiek Beraad van 14 mei jl. al haar 
ongenoegen uitgesproken over de framing van het voorliggende raadsvoorstel. 
Dat hebben toen meerdere fracties gedaan maar wij waren toen wel verbaasd 
dat dat gepaard ging met veel betoogkracht die volgens ons niet past in een 
Politiek Beraad, en zeker niet bij een onderwerp van deze strekking. 
 
Voorzitter, dan meer inhoudelijk: je maakt je niet populair bij betrokkenen om met 
een voorstel te komen om een extra belasting te gaan heffen. Iedereen heeft een 
broertje dood aan belasting betalen maar normaal gesproken heb je ook veel 
verdiend als je veel moet betalen. Als je dat dan kunt betalen met andermans 
geld dan voelt dat nog beter. Wat blijft is het extra werk dat deze 
toeristenbelasting voor betrokken ondernemers oplevert en daar hebben we als 
CDA-fractie zeker begrip voor. Maar wij gaan ervan uit dat de inzet van deze 
belastingopbrengsten positief bijdragen aan het inkomen van dezelfde 
ondernemers.  
Jammer dat het college niet de moeite heeft genomen om betreffende 
ondernemers hiervan te overtuigen. 
 
Voorzitter, wij als raad hebben ons tijdens de behandeling van de laatste 
Kaderbrief in grote meerderheid uitgesproken voor financiering van de 
vrijetijdseconomie op korte termijn met een incidenteel bedrag van €34000 in 
2024 en structureel vanaf 2025 middels het voorliggende voorstel. De fractie van 
het CDA staat daar nog steeds 100% achter en is tegen een structurele greep uit 
de steeds leger wordende gemeentekas. 
 
Voorzitter, wij wachten de reactie van de wethouder af op het ingediende 
amendement voordat wij hierop reageren. 
 
Tot zover in eerste termijn. 


